

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်။

၂၀၂၀ ပြည့်နှစ်၊ မတ်လ (၃၁) ရက်၊ (အင်္ဂါနေ့)။

ဆက်သွယ်ရန်။ John Perlich (ဖို့တ်ဝိန်းမြို့) ၂၆၀ -၄၂၇-၆၉၅၇ Mike Green (အလန်ကောင်တီခရိုင်ရုံး) ၂၆၀-၄၄၉-၇၆၇၁

ဖို့တ်ဝိန်း ဒေသန္တရအစိုးရ၊ စွမ်းအင်ဌာန နှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းဌာနများအနေဖြင့် ကိုဗစ် -၁၉ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကိုင်တွယ်မှု အခြေအနေနှင့် ပြည်သူများ လက်ဝယ်ရရှိနိုင်မည့် သယံဇာတ အရင်းအမြစ်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ယနေ့ ရှင်းလင်း တင်ပြခဲ့သည်။

ဖို့တ်ဝိန်းမြို့တော်ဝန် Tom Henry၊ အလန်ကောင်တီ ကော်မရှင်များဖြစ်ကြသော Rich Beck၊ Therese Brown နှင့် Nelson Peters၊ City Utility နှင့် STAR ဘဏ်မှ ကိုယ်စားလှယ်များ လည်း တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

ရေ မီတာ (City Utilities)

ယခုလအစောပိုင်းမှစ၍ ရေ မီတာခ ကျသင့်ငွေအပြည့် မပေးဆောင်သူများအား ရေမီတာပိတ်ထားသည့် အစီအစဉ်ကို ဆိုင်းငံ့ထားလိုက်ပြီး ဖြစ်သည်။ လက်ရှိ အကြပ်အတည်းကာလတွင် အရေးပေါ်အခြေအနေ မှ လွဲ၍ ရေမီတာလဲရန် အတွက် ရက်ချိန်းပေးထားသူများ အပါအဝင် ရေမီတာ အသစ်လဲပေးမည့် အစီအစဉ်များအားလည်း ရပ်တန့်ထားပါသည်။ ရေမီတာခအတွက် ကျသင့်ငွေ မပေးဆောင်နိုင်သူ သို့မဟုတ် အပြည့်အဝ မပေးဆောင်နိုင်သူများ အနေဖြင့် ဧည့်ဝန်ဆောင်မှုဌာန (Customer Service) သို့ ဆက်သွယ်ကာ ကျသင့်ငွေ ပေးဆောင်နိုင်ရန်အတွက် စီစဉ်ရန် အရေးကြီးပါသည်။ ကျသင့်ငွေ ပေးချေရန် သို့မဟုတ် ဧည့်ဝန်ဆောင်မှုဌာနအား ဆက်သွယ်ရန် Citizen Square အပြင်ဘက်နှင့် 200 East Berry St. ကားပါကင်ရုံ Kiosk စက်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။

သဘာဝဓါတ်ငွေ့စွမ်းအင် - ဂါစ် (NIPSCO)

COVID-19 ရောဂါကူးစက်မှုကို တုန့်ပြန်သောအားဖြင့် NIPSCO ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် မီတာခ ကျသင့်ငွေပေးချေရန် ပျက်ကွက် သူများအား ဂါစ်လိုင်းပိတ်ထားသည့် အစီအစဉ်ကို ကုမ္ပဏီ၏ သဘောဆန္ဒဖြင့် ယာယီဆိုင်းငံ့ထားကြောင်း ကြေညာခဲ့ပြီး ဖြစ်သည်။ ဤဆိုင်းငံ့မှုသည် လူနေအိမ်၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းများအားလုံးနှင့် သက်ဆိုင်ပြီး ထပ်မံ အသိပေးချက် မထုတ်ပြန်မီအထိ အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိနေမည် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် COVID-19 ကပ်ရောဂါ ဂယက် ရိုက်ခပ်မှုခံရသူ၊ အခက်အခဲရှိသူများ အတွက် ငွေပေးချေမှု အစီအစဉ်ကို အလျဉ်းသင့်သလို စီစဉ်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး နောက်ကျကြေးများကိုလည်း မေလ (၁) ရက်နေ့အထိ ပယ်ဖျက်ပေးမည်ဖြစ်သည်။ NIPSCO ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် လက်ရှိ ဖြစ်ရပ်များကို လေ့လာစောင့်ကြည့်ပြီး ဖောက်သည်များနှင့် ရပ်ရွာလူထုများအား ဆက်လက်ထောက်ပံ့သွားမည်ဖြစ်သည်။

တစ်ချိန်တည်းတွင် NIPSCO သည် ပြည်သူများ၊ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း ၏အရေးပေါ် အခြေအနေများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးနိုင်ရန်နှင့် မှီခိုအားထားရသာ စွမ်းအင်အတွက် ဝန်ဆောင်မှုပေးနိုင်ရန် မိမိတို့ လုပ်သားအင်အား၏ ကျန်းမာရေးနှင့် လုံခြုံရေးကို သတိမူ၍ လိုအပ်သလို ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားပါမည်။ အကူအညီလိုပါက ကျေးဇူးပြု၍ ဧည့်ဝန်ဆောင်မှုဌာန သို့ 1-800-4-NIPSCO မှတစ်ဆင့် ဆက်သွယ်ခြင်းနိုင်ပါသည်။ NIPSCO.com ဝဘ်ဆိုဒ် တွင်လည်း သွားရောက်လေ့လာ နိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင် NIPSCO ၏ မိခင်ကုမ္ပဏီဖြစ်သော NiSource Inc ရှိ NiSource ကုသိုလ်ဖြစ်ဖောင်ဒေးရှင်းမှ ရုံးဆိုက်ရာ ပြည်နယ် ခုနစ်ခု သို့ ကိုဗစ်-၁၉ ကယ်ဆယ်ရေး အလှူငွေ ဒေါ်လာ ၁ သန်းလှူဒါန်းရာတွင် အင်ဒီယားနားရှိ အမေရိကန် ကြက်ခြေနီအသင် အား ဒေါ်လာ လေးသိန်း (၄၀၀,၀၀၀) လှူဒါန်းရန်အတွက် ကြေညာထားပါသည်။

ဤအလှူငွေများမှာ သက်ဆိုင်ရာ ဒေသအတွင်းရှိ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းများအကြား ကိုဗစ်-၁၉ တုန့်ပြန်ရေးအတွက် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များအတွက် အသုံးပြုသွားရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

လျှပ်စစ်မီး (Indiana Michigan Power)

ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ် ရောဂါ ကြောင့် I & M ၏ လျှပ်စစ်မီးပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှုများအား ထိခိုက်နှောင့်ယှက်မှုများ ဖြစ်လိမ့်မည်မဟုတ်။ ဖောက်သည်များနှင့် အလုပ်သမားဝန်ထမ်း၏ ကျန်းမာရေးနှင့် လုံခြုံရေးမှာ I&M အတွက် ပထမ ဦးစားပေး အရေးကြီးသည်ဖြစ်ရာ တစ်ပတ်ခုနစ်ရက် အချိန်ပြည့် လျှပ်စစ်မီးရရှိရေးအတွက် ဆက်လက် လုပ်ဆောင် သွားမည်ဖြစ်သည်။ တစ်ကိုယ်ရေ ကာကွယ်ရေး ပစ္စည်းများသည် လက်ရှိ လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း လိုအပ်ကြောင်း အသိအမှတ်ပြုပါသောကြောင့် I&M အနေဖြင့် အင်ဒီယာနာပြည်နယ် နှင့် မီချီဂန်ပြည်နယ်များရှိ ဝန်ဆောင်မှုပေးသော ဒေသ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ အရေးပေါ်လုပ်သားများအတွက် မျက်နှာဖုံး ၁၀၀၀၀ နှင့်နိုက်ထရိုဂင်လက်အိတ် ၁၀၀၀၀ ကိုလှူဒါန်း ထားပါသည်။ မျက်နှာဖုံးများမှာ အရေးတကြီးလိုအပ်နေသော N95 မျက်နှာဖုံးဖြစ်ပြီး လက်အိတ်များမှာလည်း ဒြပ်ရော်ဘာ ဖြင့် ပြုလုပ်ထားသော နိုက်ထရိုဂင် လက်အိတ်များဖြစ်ပါသည်။

ထို့အပြင် အမေရိကန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားဖောင်ဒေးရှင်းမှ အခြေခံလိုအပ်ချက်များကိုဖြည့်ဆည်းရန်နှင့် ဖောက်သည်များနှင့် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းများ ရင်ဆိုင်နေရသော အခက်အခဲများကို ဖြေရှင်းရန် အရေးပေါ် ရန်ပုံငွေဒေါ်လာ ၁ သန်းခွဲအား လှူဒါန်းထားပါသည်။ ယင်းရန်ပုံငွေအနက် ဒေါ်လာ နှစ်သိန်းလေးသောင်းအား I&M ဝန်ဆောင်မှုနယ်မြေရှိ အရပ်ဘက် ပရဟိတအဖွဲ့အစည်းများသို့ ပေးလှူသွားမည် ဖြစ်သည်။ ယခုလို အများပြည်သူများ အခက်အခဲများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရသည်ကို အသိအမှတ်ပြုသောအားဖြင့် မီးတာခ ပေးဆောင်ရန် ပျက်ကွက်သူများအား မီးဖြတ်မည့် အစီအစဉ်အားလုံးကို ဆိုင်းငံ့ ထားပါသည်။ နောက်တချိန်တွင် ကျသင့်ငွေများအား ပေးဆောင်ကြရမည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် မီးတာခများအား ပုံမှန်ပေးဆောင်ရန်အတွက် တိုက်တွန်းလိုပါသည်။ အကယ်၍ ဖောက်သည်များအနေဖြင့် မီးတာခ ပေးဆောင်ရန် ငွေကြေးအခက်အခဲနှင့် ရင်ဆိုင်ရပါက မီးတာခပေးဆောင်နိုင်မည့် နည်းလမ်းများကို ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးရန် ဧည့်ဝန်ဆောင် ဌာနသို့ 1-800-311-4634 မှတဆင့်သော်လည်းကောင်း၊ ဖေ့စ်ဘွတ်၊ တွတ္တာ များမှတဆင့်သော်လည်းကောင်း ဆက်သွယ် နိုင်ပါသည်။

ဘဏ်လုပ်ငန်း (Banking)

လိုအပ်ပါက ဖောက်သည်များအတွက် ရေတို ချေးငွေ သက်သာချောင်ချိရေး ထောက်ပံ့မှုများပြုလုပ်ရန် STAR Financial Bank မှ ဆောက်ရွက် နေပါသည်။ ထို့အပြင် အသေးစားစီးပွားရေးလုပ်ငန်း စီမံခန့်ခွဲရေးရုံးနှင့် ပူးပေါင်း၍ စီးပွားရေးလုပ် ငန်းနှင့် အသေးစား စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အထောက်အကူပြုအစီအစဉ်များ ချမှတ်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင် ရန် စီစဉ်နေပါသည်။ အပတ်စဉ် တနင်္လာနေ့မှ စနေနေ့အထိ နံနက် ၇း၀၀ နာရီမှ ညနေ ၇း၀၀ အထိ ဘဏ်ခွဲ (၇) ခု လုံးတွင် Drive-up Video မှတဆင့် ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုပေးနေပါသည်။ အွန်လိုင်း ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုအားလည်း တစ်ပတ် ခုနစ်ရက် အချိန်ပြည့် အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ STAR ဘဏ်အနေဖြင့် ဘဏ်အတွင်းရှိ ဧည့်ကြိုနေရာအား “သီးသန့်ဘဏ်ဖွင့်ချိန်” အတွက် သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်ပြီး ဘဏ်သို့လာရောက်ရန် လိုအပ်ပါက ဧည့်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းလိုင်းမှတဆင့် ရပ်ချိန်း ရယူနိုင်ပါ သည်။ FDIC အသင်းဖြစ်သည့်အလျောက် STAR ဘဏ်အနေဖြင့် ဘဏ်တွင် ငွေများ လာရောက်အပ်နှံထားသူများ၏ ငွေများလုံခြုံမှုရှိစေရန်နှင့် လိုအပ်သည်အချိန်တွင် ထုတ်ယူနိုင်ရန် စီစဉ်ထားပါသည်။ ဒေသခံဘဏ်တစ်ခု ဖြစ်သည့် အလျောက် ဤဒေသတွင်းနေထိုင်သည့် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း၏ အားကူညီပေးရန် အသင့်ရှိနေပါသည်။

မြို့ခံများအနေဖြင့် မိမိတို့နှင့် သက်ဆိုင်ရာဘဏ်များဘက်မှ ထားရှိသော အစီအစဉ်များကို သိရှိစေရန် သက်ဆိုင်ရာ ဘဏ်များကို ဆက်သွယ်ကြရန် တိုက်တွန်းပါသည်။

"ကျွန်တော်တို့ရဲ့ စွမ်းအင်ဌာနများနဲ့ ဘဏ်လုပ်ငန်း လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်တွေအနေနဲ့ ဒီရောဂါကပ်စိုးကြီးရဲ့ အကျိုးသက်ရောက်မှုကို နားလည်သဘောပေါက်ကြပြီး လိုအပ်တဲ့ ပြင်ဆင်မှုတွေ လုပ်နေတာ ကိုသိရတာအားရကျေနပ်မိပါတယ်။ တစ်ဦးချင်း ဖြစ်စေ၊ မိသားစုတွေအတွက်ဖြစ်စေ၊ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေအတွက်ဖြစ်စေ လက်ရှိ ကြုံတွေ့နေရတဲ့ စိန်ခေါ်မှုကို ရင်ဆိုင်နိုင်ဖို့ရာအတွက် ကျနော်တို့ ပူးပေါင်းကူညီပေးနိုင်ဖို့ရာ အထူးအရေးကြီးပါတယ်။" ဟု မြို့တော်ဝန် ဟင်နရီက ပြောကြားခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ "အတူတကွ လက်တွဲလုပ်ဆောင်ခြင်းအားဖြင့် ကျနော် ဒီအခက်အခဲကိုရင်ဆိုင်ကျော်ဖြတ်ကြမယ်။ တချိန်တည်းမှာ ပိုမိုစည်းလုံးတဲ့၊ ပိုမိုခိုင်မာတဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းကို တည်ဆောက်ကြရမယ်" ဟုပြောပါသည်။

"ကျနော်တို့ ပေးနေတဲ့ သတင်းအချက်အလက်တွေကို ဒေသခံတွေအတွက် အကျိုးရှိလိမ့်မယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ ဒီလို မသေချာ မရေရာမှုတွေ များတဲ့အခါကာလမျိုးမှာ စိုးရိမ်ပူပန်မှုတွေ၊ စိတ်ဖိစီးမှုတွေ၊ တင်းမာမှုတွေ ဖြစ်ပေါ် စေတယ်။ အကူအညီတွေရရှိနိုင်မယ့် အရင်းအမြစ်တွေကို လမ်းညွှန်ပေးခြင်းအားဖြင့် ကျနော်တို့ဒေသတွင်းနေထိုင်သူတွေအတွက် စိတ်သက်သာရ စေမယ်လို့ မျှော်လင့်တယ်။ အတူတကွ ရင်ဆိုင်ကျော်ဖြတ်နိုင်ကြလိမ့်မယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်"ဟု အလန်ကောင်တီ ကော်မရှင်နာမှ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

အလန် ကောင်တီတွင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါဖြစ်ပွားမှုပိုမို များပြားလာသည်နှင့်အမျှ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး နီးကပ်စွာ ပြောဆို ဆက်ဆံမှုများအား ရှောင်ကြဉ်ရန်၊ လက်များအား မကြာခဏ သေသေခြာခြာ ဆေးကြောကြရန်၊ လူစုလူဝေး ပြုလုပ်မှုများအား ကန့်သတ်ရန် အရေးကြီးအကြောင်းအားလည်း ခေါင်းဆောင်များမှ အကျယ်တဝန်ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ကိုစနစ်တ ကျဆေးကြောခြင်းနှင့်အုပ်စုလိုက်အခြေအနေများတွင်လှုပ်ရှားမှုများအားကန့်သတ်ခြင်း ၏ အရေးကြီးပုံကို ထပ်မံပြောကြားခဲ့သည်။ ပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး Holcomb မှထုတ်ပြန်ထားသော အိမ်တွင်းနေရန် အမိန့်အား သတိပြုလိုက်နာရန်နှင့် ပြည်သူ့အားလုံး နီးနီးကြားကြားရှိနေကြရန်လည်း တိုက်တွန်းခဲ့ပါသည်။

ကိုဗစ်- ၁၉ နောက်ဆုံးရသတင်းများ

- ကျန်းမာသန်စွမ်းသူများအနေဖြင့် အမေရိကန် ကြက်ခြေနီအသင်းမှတစ်ဆင့် သွေးလှူဒါန်းပါရန် အာဏာပိုင်များမှ ယနေ့တိုက်တွန်းထားပါသည်။
- အလန်ကောင်တီခရိုင် ရေနှင့်မိလ္လာပိုက် ဒေသဆိုင်ရာဌာနနှင့် အလန်ကောင်တီ ကော်မရှင်ဘုတ်အဖွဲ့သည် လူနေအိမ်များအတွက် ပုံမှန်ပေးဆောင်နေသည့် အခကြေးငွေအပေါ် ၅၀ ရာခိုင်နှုန်း တစ်ကြိမ် လျော့ပေးနိုင်ရန်အတွက် ခရိုင်အား ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးထားပါသည်။
- အများပြည်သူများ၏ လိုအပ်ချက်များအား ဖြည့်စီးဆောင်ရွက်ပေးနေသော ဒေသန္တရအစိုးရနှင့် အခြားသော အဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်းစဉ်များ အပါအဝင် ကိုဗစ်-၁၉ ရောဂါနှင့် စပ်လျဉ်းသည့် အကြောင်းအရာများကို စုစည်းတင်ပြရန်အတွက် ပြုလုပ်ထားသော ဝဘ်ဆိုဒ် www.cityoffortwayne.org/covid-19 အား ဝင်ရောက်လေ့လာရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါသည်။

- အစိုးရရုံးစိုက်ရာ Citizen Square အဆောက်အဦးအား ဧပြီလ (၇) ရက်နေ့အထိ ပိတ်ထားမည်ဖြစ်သည်။
- လူထုအဆင်သင့်ဖြစ်နိုင်စေရန် အလွှာအသီးသီး၏ ခေါင်းဆောင်းများထံမှ စစ်တမ်းကောက်ခံရာတွင် မတ်လ (၁၂) ရက်နေ့မှ (၂၄) အကြားတွင် စုစုပေါင်း ၄၉၆၇ ဦးပါဝင်တုန့်ပြန်ဖြေကြားခဲ့ပါသည်။ ယင်းစစ်တမ်းမှာ ကိုဗစ်-၁၉ ကပ်စိုက်မှုအား တုန့်ပြန်ရာတွင် ပြင်ဆင်နိုင်ရန်အတွက် ကောက်ခံသော စစ်တမ်းဖြစ်ပါသည်။

တုန့်ပြန်ဖြေဆိုသူ ၄၄ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ဝင်ငွေရပ်တန့်သွားပါက ၁ ပတ်မှ ၂ ပတ်အထိသာ စားဝတ်နေရေး အဆင်ပြေမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ၃ ပတ်မှ ၄ ပတ်အထိ အဆင်ပြေနိုင်ကြောင်းနှင့် ၃၁ ရာခိုင်နှုန်းမှာ ဝင်ငွေမရှိဘဲ ၅ ပတ်ကျော် အထိ ရပ်တည်နိုင်ကြောင်း ဖြေကြားထားပါသည်။ အိမ်ထောင်စုအတွင်း နာတာရှည် ရောဂါရှိသည့် မိသားစုဝင်ရှိသည့်အပြင် စားဝတ်နေရေး အတွက် ၁ ပတ်မှ ၂ ပတ်အထိသာ ရပ်တည်နိုင်ရန် အဆင်ပြေသူများ စိုးရိမ်မှုများမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်။

- အများစုမှာ ကျန်းမာရေးဆေးကုသမှုခံယူရန်၊ ဆေးဝါးဝယ်ယူရန်၊ အစားအသောက်များ ဝယ်ယူရန် ပို၍ စိုးရိမ်ကြသည်။
- ကျန်းမာရေးအတွက် (၂၅ ရာခိုင်နှုန်း)၊ မီး-ရေဖိုးအတွက် (၂၇ ရာခိုင်နှုန်း)၊ အစားအသောက်အတွက် (၂၂ ရာခိုင်နှုန်း) မှာ အစိုးရဆီမှာ အကူအညီတောင်းခံကြမည်ဖြစ်သည်။
- ကျန်းမာရေးအတွက်စိုးရိမ်ကြသူများအနက် ရှေ့လာမည့် ရက်ပေါင်း (၆၀) အတွက် ဆေးဝါးဝယ်ယူရန် လိုအပ်ရာ တွင် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးအတွက် (၄၇ ရာခိုင်နှုန်း)၊ သွေးတိုးအတွက် (၃၈ ရာခိုင်နှုန်း)၊ ဆီးချိုအတွက် (၁၉ ရာခိုင်နှုန်း) ရှိသည်။
- ကျန်းမာရေးအာမခံမရှိသူများ၊ ကျန်းမာရေးဆောင့်ရှောက်သူမရှိသူများ၊ တစ်အိမ်သားစုလုံး တုတ်ကွေးရောဂါ ကာကွယ်ဆေး မထိုးထားရသူများ ဖြစ်ကြသည်။

တုန့်ပြန်ဖြေဆိုသူများ အနက် လိုအပ်ချက်အများဆုံးမှာ အစားအစာ (၉၈%) နှင့် နေရာထိုင်ခိုင်း (၈၅%) တို့ဖြစ်ပြီး ဆေးဝါးဝယ်ယူရန် (၇၂%)၊ ကျန်းမာရေးဆောင့်ရှောက်မှုခံယူရန် (၆၈%)၊ အခြားသူများနှင့်ဆက်သွယ်မှုရှိနေရန် (၆၇%) နှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းရှိနေရန် (၆၆%) ဖြစ်ပါသည်။

အဆိုပါ စစ်တမ်းအား Parkview Mirror Center for Research and Innovation မှ ပြင်ဆင်ထားခြင်းဖြစ်ပြီး အရပ်ဒေသနှင့် ကျန်းမာရေးအာမခံ ရှိသူအချိုးမှာ လုံလောက်မှုတသည့် နမူနာမရှိသည်အပေါ်တွင် စစ်တမ်းရလဒ်မှာ ကန့်သတ်ချက်များရှိကြောင်း သတိပေးပြောဆိုထားသည်။ လူ့အသိုင်းအဝိုင်းအတွင်း အကူအညီလိုအပ်နေမှုများကို သတိပြုမိရန် အတွက် အလန်ကောက်တီ ကျန်းမာရေးဌာနမှ စစ်တမ်းရလဒ်အား ကိုးကားအသုံးပြုပါသည်။